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Verslag  14 december 2023 
Aanwezig: Bert van de Burgt (voorzitter), Dymph Smeele, Jannie Storm, Arie Kuperus (verslag), Piet 
Boelsma, Lisette van Genderen, Hans Bax, Ton Sins 
Afwezig: Ellen Molenaar, Tjipke van der Plaats, Jeanet Moerings 
 

1 Opening en welkom 
De agenda wordt vastgesteld.  

2 Verslag  2 november  
Pag 2  -Tjipke zit in de commissie AKOR 
            -belangrijke constatering: in de wijk waar meer (actieve) ontmoetingsplekken zijn,   
              worden meer signalen opgehaald in de contacten. 
            -toevoegen bij ‘samenvatting en conclusies’: in alle wijken gaan we kijken of er  
             voldoende ontmoetingsplekken zijn en of dat er plekken zijn waar eenvoudige  
             vragen gesteld kunnen worden. 
           -achterban raadpleging vervangen door: inwoners raadpleging. 
Pag 3 –Gemma Smid heeft niet gereageerd op onze mail  dat er een fout in de verordening  
           staat. Bert zal dit met Mireille Henderson bespreken. 
           -uitnodigen  voor nader gesprek met deelnemers vragenlijst moet nog gebeuren. 
Verslag wordt vastgesteld. 

3 Uit te brengen advies Visie Sociaal Domein 2030 
Bert heeft een concept geschreven met de input uit de extra vergadering op 30 november. 
Het definitieve advies moet voor de kerst de deur uit. 
We bespreken het conceptadvies per pagina. 
Algemeen:  -citaten en constateringen verwijderen om het in te perken (advies is nu te  
                      omvangrijk en daardoor minder kans op invloed).  
                      -onze adviezen/accenten er meer uit laten springen (vet maken) 
Algemene opmerkingen bij de visie: 
          -we vinden de visie groot en vaag en daarom zijn de uitwerkingen die zullen volgen 
erg belangrijk. Onze betrokkenheid hierbij nog concreter en scherper formuleren. We 
vinden de visie nu nog niet integraal, het is nu breed en  samenhangend kijken. Bij het 1e 
contact (toegang) moet juist integraal gekeken worden. 
Advies 5  - wijk-en buurtbewoners vooraf betrekken 
Advies 6 : De adviesraad adviseert u te onderzoeken of de kosten van de inzet van meer 
professionals bij de vraagverheldering opwegen tegen de baten. Meer partijen aan tafel 
betekent immers ook toename van de uitvoeringskosten en niet zelden langere 
afhandelingstermijnen. Meer hulpverleners aan tafel is bovendien geen garantie voor een 
beter en sneller resultaat maar leidt wel tot hogere kosten.  
Zo is de raad ervan overtuigd dat de hoge kosten van bijv. multiproblem gezinnen vooral 
zitten in de vele hulpverlener/instellingen in en rondom het gezin.   
Ad 4 (aanpassing..) –waarom zijn er zoveel overschrijdingen? Ons advies moet zijn om 
scherper te kijken bij de Toegang. 
Advies 7: De adviesraad adviseert u na te gaan waarom er zoveel aanvragen tot 
overschrijding van het normenkader worden ingediend en in hoeverre dit gebeurt omdat 
er bij de toekenning onvoldoende rekening wordt gehouden met de individuele 
omstandigheden.  
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Daarnaast adviseren we u om bij het vooraf benoemen van evaluatiecriteria ook en vooral 
inhoudelijke criteria te benoemen zoals doet de ingezette hulp wat het moet doen, is de 
inwoner hiermee geholpen etc. 
Advies 8   vervalt 
Pag 7  nieuw advies:  vertrouwen moet uitgangspunt zijn  
Advies 9:  toevoegen dat er veel onduidelijkheid is over de financiën. Nergens wordt 
duidelijk in de Visie hoe de gewenste bezuinigingen gerealiseerd moeten worden. 
Dymph stelt de volgende zin voor over incidentele gelden: 
Advies 10: De adviesraad adviseert u het debat of de dialoog vooraf te laten gaan aan de 
verdere uitwerking van de uitvoeringsprogramma's, opdat de oplossingen aansluiten bij 
wat maatschappelijk gewenst is en rekening houden met de draaglast van de inwoners. Dit 
is randvoorwaardelijk voor het creëren en behouden van draagvlak bij de uitvoering van 
de programma's 

4 Inhoudelijke thema’s  
Evaluatie adviesraad 
Dit agendapunt schuiven we door naar de volgende vergadering. 

5 Deskundigheidsbevordering 2024 
De Adviesraad heeft minder positieve ervaringen met de begeleider van de Koepel die een 
offerte heeft gemaakt. 
Naar ons idee hebben we zelf voldoende kennis om deze onderwerpen te bespreken, maar 
hebben we wel behoefte aan een neutrale gespreksleider. 

6  Stageopdracht 
Tatiana Monteiro Pedro is een student HBO bestuurskunde  en woont in Dordrecht. Ter 
afronding van haar studie heeft zij gevraagd om een stageopdracht bij de Adviesraad. Dit 
zou kunnen in de transitie naar uitbreiding met de Participatiewet. Tatiana moet 32 uur 
stage lopen en zou dan meer  zaken moeten/kunnen oppakken voor de Adviesraad. Voor 
een stagevergoeding zijn mogelijkheden vanuit ons overschot 2023. Bert bespreekt dit met 
Mireille, en ook of er een werkplek op het Stadskantoor zou zijn (op 15-12 is duidelijk dat 
de gemeente een werkplek biedt en ook een stagevergoeding). 
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Voortgang/ter bespreking vanuit de regionale raad en de werkgroepen 
Gezien onze beperkte tijd bespreken we deze info niet. 

8 Onderzoek Nationale ombudsman en Kinderombudsman over invloed en participatie in 
de Jeugdwet 
Jannie en Dymph willen meedoen. Vraag is of 18-plussers met ervaring in de 
Jeugdhulpverlening ook betrokken kunnen worden. 

9 Mededelingen/rondvraag 
- Dymph meldt dat zij stopt als deelnemer van de Adviesraad, omdat zij meer tijd 

en rust voor zich zelf nodig heeft. Waarschijnlijk met ingang van 1 maart 2024. 
Dit besluit wordt begrepen, maar wel betreurd, want Dymph maakt met haar 
bevlogen inbreng verschil! 

- Het bloemenschema werkt niet helemaal goed en we spreken af dit mee te 
nemen in de evaluatiebespreking van de Adviesraad (volgende vergadering). 

10 Volgende vergadering  
1 februari van 15.00-17.00 uur  
Agendapunten/thema: 

- Evaluatie van de Adviesraad 

 
 

 

 


